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Bloemendaal, 17 oktober 2023

betreft: aanbieding plannen verduurzaming en kwaliteitsverbetering schoolpand
De BSV

Geachte raadsleden,

Wij hebben 12 oktober jl. dankbaar gebruik gemaakt van de 3 minuten inspreektijd
die wij als BSV hebben gekregen om toe te lichten waarom renovatie/verduurzaming
van het BSV schoolgebouw zo belangrijk is voor onze leerlingen, ouders en
leerkrachten van de BSV.

Tijdens de inspreektijd werd er verwezen naar de plannen die de BSV 30 juni 2022
de gemeente heeft aangeboden m.b.t. de verduurzaming en kwaliteitsverbetering
van het monumentale schoolgebouw van de BSV.

In de maanden april, mei en juni 2022 (met oog op de gemeentebegroting van
2023) hebben wij hard gewerkt aan het opstellen van een gedegen plan dat een
realistisch beeld biedt van de benodigde werkzaamheden en de daarmee gemoeide
kosten. In deze brief geven we daar een nadere toelichting op. Een en ander is
verder uitgewerkt in de bijgevoegde documentatie.

Het startpunt voor ons onderzoek en de voorbereidingen voor een mogelijke
aanpassing van ons schoolgebouw was de toezegging door de gemeente
Bloemendaal van het budget ten behoeve van kosten (bouw)voorbereiding
aanpassing schoolgebouw. Wij zijn de gemeente en de gemeenteraad hier zeer
erkentelijk voor. Zoals ook aangegeven in de brief die wij op 21 december 2021 van
het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Bloemendaal
ontvingen,vloeit deze toekenning voort uit het vastgestelde Integraal
Huisvestingsplan Onderwijs.

Op 23 december 2021 hebben wij een formeel verzoek gedaan om daadwerkelijk
over het beschikbaar gestelde budget te beschikken. Hierna zijn wij als bestuur van
de BSV aan de slag gegaan om te kijken op welke wijze wij het budget zo goed en
effectief mogelijk zouden kunnen inzetten om een plan van aanpak te formuleren.



In onze gesprekken met de gemeente werd duidelijk dat, net als voor ons,
duurzaamheid een belangrijk thema voor de gemeente Bloemendaal is, naast het
creëren van een optimale onderwijsomgeving.

Voor onze renovatieplannen hebben we gekeken welke partij ons daarbij het beste
kon ondersteunen, ook gezien de deadline voor het indienen van onze plannen.
Uiteindelijk hebben wij adviesbureau Arcadis in de hand genomen, aangezien zij alle
benodigde expertises in huis hebben en binnen de gestelde termijn het plan met ons
konden uitwerken.

Het proces dat wij met het team van experts van Arcadis hebben gelopen, was zeer
leerzaam en inspirerend. Door als bestuur zeer intensief leerlingen, ouders,
teamleden en medezeggenschap bij dit proces te betrekken, hebben we plannen
kunnen maken die schoolbreed herkend en gedragen worden. De uitwerking van
deze plannen is door Arcadis verwerkt in de benodigde stukken (businesscase,
schetsen, vlekkenplan, programma van eisen, bouwhistorisch onderzoek en
transitiekader). Gezamenlijk vormen deze plannen onze visie op hoe het
schoolgebouw van de BSV op een realistische manier kan worden gerenoveerd en
verduurzaamd.

Wij zijn ervan overtuigd dat met de uitvoering van dit plan de BSV klaar zal zijn voor
de toekomst en een prachtig thuis kan blijven bieden aan alle huidige en toekomstige
leerlingen, op een wijze die een optimale leeromgeving zal bieden en tevens qua
duurzaamheid voorop loopt.

Wij zijn daarom verheugd dat de BSV in het “Programma huisvesting gemeente
Bloemendaal” is opgenomen waarbij gelden in het vooruitzicht worden gesteld. Deze gelden
zijn hard nodig om met de eerste stap van de noodzakelijke renovatie (gefaseerd) te kunnen
starten. Daarnaast kijken wij uit naar overleg met de gemeente om te komen tot een
Integraal Huisvestingsplan (IHP) voor de komende jaren.

Wij hopen op instemming van de Raad.

Met vriendelijke groet,
namens het bestuur van De BSV

Dominique Korthals Altes
Bijlagen dossier Arcadis m.b.t. renovatie De BSV


